
Protokoll styremøte med utvalgsledere 

Dato/Tid 21.11.2022 kl 19.00-20.15 

Sted Lillehammer VGS 

Tilstede Fra Styret: Anders Klougart Jevnesveen, Per Anders Bang, Hilde Rindal, Jan Flohr  

Fra utvalg: Merete W. Steen (flattvann/hav), Trond Karlsen (kurs), Oddbjørn Flaa 
(elv) og Emil Egeland (ro) 

Referent Hilde Rindal 

 

Møtets hovedhensikt og fokus:  
Oppdatering med hovedblikk på gjennomført sesong 2022. 
 
Sakliste: 

1. Innledning  
2. Evaluering av sesongen 2022 - Info fra utvalgene 
3. Medlemsundersøkelsen 
4. Budsjett 2023 
5. Status fra møte med utvalgslederne 04.05.2022 
6. Eventuelt 

 
 

 

1. Innledning - Info fra styret 
Styreleder ønsket velkommen og ga en kort presentasjon av de viktigste punktene på 

dagsorden 

 

2. Evaluering av sesongen 2022 - Info fra utvalgene  

Elv - Oddbjørn Flaa 

- Bra sesong i 2022 

- Fin sesongstart på i båthavna 

- Lav vannstand i Gausa preget mange av sommerens aktiviteter 

- 18 klubbpadlinger onsdager med inntil 18, snitt 10 

- 168 Enkeltpersonturer 

- En onsdag med teori akuttmedisin, erfaringsutveksling, gruppeaktiviteter, praktisk 

simulering av ulykke. 

- Klubbtur til Skjåk, 13 deltakere  

- Grunnkurs elv genererte flere aktive medlemmer  

- Blitt presentert for ny gren på elv – åpen kano/kajakk 

- Nesten 20 deltakere på Sjoafestivalen 

- Imponerende stort aldersspenn på vannet - 6 mnd – 64 år 

- Mange møtes på private turer – utstyret er i bruk 



- Flere av de som nå er aktive medlemmer har kommet fra aktive miljøer utenfor klubben, 

blant annet grunnet klubbutstryr har for barn 

- Det diskuteres hvordan man kan engasjere ungdommen. Tilpasse onsdagspadlingene? 

Sommerskole? Per nå mangles de rette ildsjelene  

- Elv har mange aktivitetsledere og god kompetanse på å arrangere kurs 

- Har godt med utstyr. Prøver å fornye seg ved å selge gammelt og kjøpe nytt. Har bred 

kunnskap om utstyr. 

 

Ro - Emil Egeland 

- En liten gjeng som har det gøy. Ferdighetene øker 

- Peter Obel er en resurs 

- Prøver å rekrutere, men liten respons 

Forslag til tiltak: 

- Engasjere GD 

- Rekrutere blant medlemmer i LRKK 

- Fylle åtteren 

- Små event for lag- og foreninger 

- Sykehuset 

- Studenter 

- Nybegynnerkurs 

 

Flattvann/hav – Merete W. Steen 

- Fin sesongåpning med alle utvalg 

- Onsdagsløp har blitt en viktig aktivitet med økende antall deltakere, unge og gamle. 

Godt sosialt miljø 

- Mandagspadlingen går sin gang. 10 erfarne ledere. Lavterskelaktivitet for nye 

medlemmer som kommer rett fra kurs. Kurs er flinke til å rekrutere. Enkel opplæring og 

fokus på sikkerhet. 

- Rologgen viser god aktivitet – økning fra 2021. 

- Vellykket ukestur til Langøytangen. Håper den økonomiske støtten fra klubben 

opprettholdes. 

- I 2023 planlegges sommertur eller helgetur(er) 

 

Kurs – Trond Karlsen/Jan Flohr 

- Kom sent i gang med kurs på grunn av lav vannstand i overgengen mai/juni 

- Ingen event i 2023  

- Gjennomført 9 kurs med til sammen 52 deltakere  

- Nedgang 50% i kurs og event, men godt aktivitetsnivå med bare 3 aktive instruktører i 

2022 

- LRKK har 8 registrerte aktivitetsledere og flere assistente 

- Bruker Klubbadmin. Aktivt 

- Mål for 2023 er å opprettholde aktiviteten fra 2022 og å rekrutdanne fler aktivitetsleder 

som kan være instruktører på kurs 

 



3. Medlemsundersøkelsen 2022 
Jan Flohr oppsummerte kort. Evalueringen skal stikke ut kursen for fokus videre.  

Mange gode ideer og medlemmer som ønsker å engasjere seg. 

 

4. Budsjett 2023 
Oppdrag til Utvalgene: 

Melde inn reelle, konkrete behov 

Hensikt å opptettholde den aktiviteten vi har og oppmuntre til nye aktiviteter 

Frist for innmelding av budsjett: 01.02.2023 

 

Kort runde blant utvalgene avdekket noen ønsker: 

Flattvann/hav: Coastline, spruttrekk, kasteliner, aktiviteter, bevertning 

Kurs: Spruttrekk, årer 

Elv: Klubbtur, utstyr? 

 

Hva kan vi kvitte oss med? 

 

5. Status fra møte med utvalgslederne 04.05.2022: 
1. Ønske om å innføre åpne utvalgsmøter med tanke på rekruttering og involvering i 

planer og aktiviteter. Forslag om 2 møter per år. 

Status:  

Ingen av utvalgene har gjennomført møter denne sesongen. 

Styret oppfordrer til åpent utvalgsmøte før årsmøtet 2023 for ta ideer med til myldring 

etter årsmøtet. 

2. Kontrollutvalgets krav om revidering av HMS dokumenter.  

Status: 

Få har levert.  

Endelig frist for revidering/godkjenning av HMS dokumenter: 01.12.2022. 

 

6. Øvrige diskusjonstemaer/eventuelt 

- Ideer for mer aktivitet/Rekrutering 
Rekrutere blant studentene 
Rekrutere i skiklubbene 

Aktiviteter i gågata 

Åpen dag etter modell av sesongstart 2022 

- Felles klubbtur for utvalgene elv, flattvann/hav og ro.  

Valldal 22-25 juni 2023. 

- Oppfordre til samarbeid mellom klubbene rundt Mjøsa – padleled – rokonkurranse? 

- Krav til mer enn kurs før man kan låne utstyr ut av klubben? 

- Samarbeid kurs – flattvann/kurs 
Bra dialog  

Kurs rekruterer til mandagspadling 

Arrangere dag med repetisjon av redning/sikkerhet 



- Forenkle valg av utstyr: 

Ryddig klubbhus 

Merking av utstyr – hvilke spruttrekk passer hvilke kajakker? 

- Aplaus til sesongavslutning 


